



Styremøte i Hamar Sportsskytterklubb, tirsdag 15.06.2021.

Møtet avholdes på Myklegard, Løten kl. 1800.

Til stede: Jan Olav, Stig, Per Gunnar, Jørn, Bengt Olav, Tore, Esten, Arne Vemund

Saksliste:

1. Evaluering feltstevne 13.06.
2. Feltstevne august
3. Eventuelt

1. Evaluering feltstevne 13.06

Med god hjelp fra Brumunddal og Rena pistolklubb som tok 3 standplasser for oss, klarte vi å gjennomføre stevnet.

Gode tilbakemeldinger fra skytterne. En del meldte at det var små blinker, spesielt egg – skulle kanskje vært større egg... Skyttere som fylte både i revolver og magnum 1.

Vurderer andre løsninger for neste stevne. Sittende/liggende på riflebanen. Langhold standplass 9.

Informasjon til skytterne ved sekretariatet – påmelding – kammerplugg – sidebeskyttelse for øye.

2. Feltstevne august

21. august – lagt inn i terminlista. Skal vi ha med de «andre» klassene? Må ha minst en stor skive pr standplass – 2 cm i bredde og høyde pr meter skyteavstand. Oppdatering av standplassledere – like prosedyrer på samtlige standplasser.

Hvordan få medlemmer til å hjelpe til på stevne? Bruk facebook – legg ut tidlig – påminnelse nærmere stevnet.

Nye startkort – lag forslag og bestill opp til stevnet.

3. Eventuelt

Purre kontingent via facebook – setter en siste frist – medlemmer som ikke betaler innen fristen blir strøket før kjøring av medlemslister i forbundet.

Få opp aktiviteten i klubben – arrangere aktiviteter på banen?